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Referat 

 

 

Deltagere:  

Nichlas  
Ole 
Lisbeth 
Annette 
Camilla 
Maria 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Årshjul: punkter gennemgås 
Ønske om at afholde klubdag 17/11 med fællesspisning for U15-19 inden herre GOG-kamp kl. 20 – Maria og 
Nichlas undersøger vedr. lokation og mad. Det grønne hjørne skal koge. Annette har meldt ud i 
trænergruppen at U15-19 skal sættes x ved den dato. Arrangementet henvender sig til de ældste årgange 
Der bliver ikke kampdag i efteråret da mange kampe er rykket væk fra weekenderne, men der arbejdes på 
en ”håndbold-på-tværs-dag” for U9-13 evt. en lørdag ifm. en hjemmekamp. 
 
Lundaspelen – der skal en stævnekoordinator med som kan koordinere at alle kommer rundt og ser andre 
hold spiller. Nichlas vil gerne tage af sted dagen før og fordele værelser. Lisbeth spørger Magnus Leonhart 
om han vil med som koordinator. Det er et kæmpe arbejde at koordinere og derfor en god ide at det er en 
person der ikke derudover har et hold.  
 
Foto – tak til sponsorer. Holdene skal tage billeder som sendes ud til sponsorer. Annette har meldt ud til 
holdene. Mailadresser sendes fra kontoret til managers.  
 

• Sparekassen vil gerne overrække checken på 75.000,-  - onsdag kl. 17.30 i uge 43 (ny formand). Maria 
skriver til Sparekassen med forslag til dato. 
 

• Dame-elite. Nichlas kom med en kort orientering omkring fremtiden ift. Next-Level kravene.  
 

• Skolehåndbold på kortbane. Forespørgsel om at genindføre skolehåndbold. Maria går videre med det til 
de personer der har henvendt sig. Evt. få en træner ud til idrætsundervisning på skolerne (David) 
Nichlas tager fat i David. Forløbet kunne kulminere i et skolehåndboldstævne til foråret.  

 

• Børnestævne/ad-hoc udvalg 
Der er kommet en henvendelse fra en initiativtager til et børnestævne. Vi vil gerne invitere 
vedkommende til en dialog. Et evt. stævne vil være i næste sæson. 

 

• Klubtøj køb – sponsor 
Der skal laves et skarpere sponsorkatalog som der skal sælges ud fra allerede fra januar. Der skal 
kommunikeres bedre ud omkring klubbidrag og klubfællesskab.  
Der skal kigges på hvilke placeringer der skal være på de forskellige årgange. Der skal være en 
økonomisk ramme.  

 

• Set-up ift. trænere og sportslige ansvarlige 
Er det det rigtige set-up vi har?  
Med de opgaver der falder ned til de sportsligansvarlige, er det så den rigtige fordeling? Det er en 
kæmpe opgave både at skulle rekruttere trænere og have sportsligt ansvar. Vigtigt at få beskrevet set-
uppet. Det er et kæmpe spring fra U13 til U15 og der er brug for mere sammenhæng. Der skal tænkes 
ud af boksen ift. sammenhæng mellem børne- og ungdomshold. Der skal kommunikeres tydeligt. Der 
skal laves en strategi for den kommende sæson. Hvad tænker vi, at vi skal med alle de hold der kommer 
til næste sæson? Hvad skal holdene tilbydes, hvad skal de sportslig ansvarlige arbejde med? Nichlas 
kommer med et oplæg 

 

• Lodder – der evalueres på salget. Alle hold skal bidrage på en eller anden måde til fællesskabet. Men 
det skal overvejes om der skal være forskellige opgaver ift. alder. Det er vanskeligt for de ældste 
årgange at få solgt lodderne 
Ikke alle hold har fået udsolgt. Der er blevet sat en flot slutspurt ind og salget har sammenlagt givet et 
pænt overskud. Annette sender opgørelse til kontoret over hvad der bliver til holdkasserne 



• Evt. (bordet rundt) 
 

- Nichlas -  
- Ole -   
- Lisbeth – Der har været afholdt Ungtrænerkursus i lørdags. Der kom afbud fra 6 ungtrænere 

da de skulle spille kampe. Ærgerligt at trænerne ikke har fået koordineret så ungtrænerne 
kunne deltage - Næste kursus er 4/1-25, datoerne er meldt ud. Vigtigt at trænerne bruger 
ungtrænerne, så ungtrænerne kan bruge deres nyerhvervede viden i praksis. Vores opslag er 
blevet delt af Ubold og DHØ – det er dejligt med god omtale 

- Annette – inviterer cheftrænere fra U9-13 til næste UU møde til en kort ”bordet rundt”?  
- Camilla -  
- Maria -  

 

   

Næste møde 28/10 kl. 17-21 – Maria indkalder. Cheftrænerne inviteres  – forud skal der laves en agenda – 
hvordan går det, har de nogle inputs?  


